
 
 

 

RAADSVRAAG  
      
Nr: SV25-001 
 
Datum: 2 januari 2025 
 
Vraag art. 38  
 
Indiener: Ad Struijs, Pro Krimpenerwaard 
 
Onderwerp: Zendmast Dijklaan West - Bergambacht 
 

 
Toelichting en doel van de vragen: 
  
Pro Krimpenerwaard heeft een brief van verontruste inwoners van Bergambacht – omgeving Dijklaan 
West ontvangen i.v.m. het plaatsen van een zendmast langs de Veerweg. De foto’s zijn bijgevoegd. 
 
De inwoners volgen al geruime tijd de officiële bekendmakingen omtrent het (toen nog voornemen) 
van de gemeente om een Zendmast te plaatsen. In de voorbereiding tot plaatsing heeft de Gemeente 
zich keurig gehouden aan de Wet Elektronische bekendmaking ( 31.084). 
 
Echter voor de plaatsing van de mast die voor omwonenden directe impact heeft gezien aanzicht van 
de omgeving, afgegeven frequenties, straling en gezondheidsrisico's hebben zij geen kennis kunnen 
nemen van een officiële bekendmaking op de 
overheidswebsite https://zoek.officielebekendmakingen.nl/ nog in streek- en dagbladen . 
 
Het wettelijk recht om bezwaar te maken is hun dus ook ontnomen.  
 
Zij hebben informatie opgevraagd bij het ODH (zaaknummer 01103183) 
De reactie die zij kregen was "Het betreft een zendmast van Vodafone, het type zender dat gebruikt 
gaat worden is niet bij hen bekend." 
 
Graag zouden zij van u de link mogen ontvangen van de officiële bekendmaking voor plaatsing van de 
zendmast aan de Veerweg te Bergambacht d.d. 19-12-2024. 
 
Daarnaast zouden zij als bewoners graag geïnformeerd worden over het type mast. Is dit Radio, 
Mobiele telefonie (4G, 5G?) 
 
Ook bevelen zij aan om de procedure bij de vergunningverlening aan te passen. De 
aanvraag niet alleen in de streek, dagbladen en de website https://zoek.officielebekendmakingen.nl/ te 
publiceren, maar ook de bewoners schriftelijk te informeren over een dergelijke belangrijke kwestie die 
naast het aanzicht van de omgeving ook ieders gezondheid aangaat. 
 
Als bijlage Punten uit het rapport van de Gezondheidsraad.  
 Er is nog maar net een begin gemaakt met de uitrol van 5G-netwerken. Er bestaan dan 
ook nog geen onderzoeken naar de invloed op de gezondheid van blootstelling aan 
elektromagnetische velden met de frequenties die voor 5G zijn gereserveerd. 
 
 De Gezondheidsraad kan nog geen antwoord geven op de vraag of blootstelling aan 5G- 
frequenties daadwerkelijk gezondheidsrisico’s opleveren.  Etc.  
 
 De Gezondheidsraad adviseert om voorzorg toe te passen en blootstelling zo laag als 
redelijkerwijs mogelijk te houden. 
 De Gezondheidsraad adviseert de blootstelling te monitoren, meer onderzoek te doen en 
te wachten met ingebruikname van de 26 GHz band. 
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In alle bovenstaande punten wordt verwezen naar het rapport van de Gezondheidsraad, 
omdat de gemeente dat als leidraad hanteert, maar er zijn nog tal van onderzoeken. 
 
 
Vragen: 
 

1. Wij vernemen graag uw reactie op deze brief. 
 
Antwoord college: 
Voordat wij ingaan op de vragen, vraagt het college zich af of dit het doel van schriftelijke 
vragen is en ook of dit de juiste besteding van onze ambtelijke (schaarse) capaciteit is. 
 
College constateert dat we als gemeente op 19 december 2024 vragen hebben gehad van 
betreffende inwoner en deze binnen twee werkdagen op 23 december 2024 al zijn beantwoord.  
 
Het antwoord dat op 23 december per mail is verstuurd is gericht aan een inwoner en wordt 
daarom in de basis niet met u gedeeld. In deze brief wordt verwezen naar de gevraagde 
publicaties en informatie met betrekking tot de zendmast.  
 

2. In de raad hebben wij via motie M24-083 aandacht besteed aan de verbetering van de 
dienstverlening m.b.t. het bekendmaken van vergunningen. Intussen hebben wij hierover vele 
klachten ontvangen. Wil het college deze dienstverlening alsnog aanpassen? 

 
Antwoord college: 
 
De vergunningen zijn bekend gemaakt via de verplichte kanalen. Als extra dienst plaatst de 
gemeente een kort en bondig overzicht van de bekendmakingen op de gemeentepagina in Het 
Kontakt. Er zijn bij ons geen vele klachten bekend m.b.t. het publiceren rondom aangevraagde 
en verleende vergunningen zoals u stelt in de vraag. 
 

3. Heeft uw college overeenkomstig de Omgevingswet gehandeld en de buurtbewoners daarbij 
betrokken? 

 
Antwoord college: 
Vergunning is in 2023 verleend voor de ingang van de omgevingswet.  
 
 
 
Ondertekening college:  

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris,   de burgemeester,    

 

 

J. Hennip   ir. J. Beenakker  



 
 

 

 



 
 

 

 



 
 

 

 

 
 
 




